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In december wordt de financiële stand van za-
ken vastgesteld. Deze keer met de tot dusver 
gemaakte extra kosten in verband met de co-
ronacrisis. Allereerst de extra kosten voor za-
ken als handhaving, ophalen van afval, be-
drijfsvoering als gevolg van het thuiswerken 
van medewerkers, etc. Tot nu toe gaat het om 
een bedrag van 372.429 Euro. Op de tweede 
plaats de inkomstenderving door de gemeente. 
Denk bijvoorbeeld aan minder parkeer- en toe-
ristenbelasting. In dit geval gaat het om een to-
taalbedrag van 1.225.881 Euro. Bij de Voor-
jaarsnota in raad en commissies van mei 2021 
vernemen we de volgende tussenstop.  
 
Het project Tijdelijke Huisvesting Statushou-
ders verloopt langzaam maar gestaag.  
In de raad van december zal de raad naar ver-
wachting het budget beschikbaar stellen voor 
zowel het saneren van de grond als voor het 
bouwrijp maken van het Bleekersveld. Als de 
tijdelijke bebouwing niet meer nodig is zal op 
die locatie namelijk sociale woningbouw wor-
den ontwikkeld. Maar zover zijn we nog niet. Ik 
zal al blij zijn als vóór de zomer van 2021 “de 
schop in de grond kan”.  
Een ander plan voor uiteindelijk 113 woningen 
voor sociale en middeldure huur is al verder 
gevorderd. Komende week komt het Steden-
bouwkundig Plan op de agenda’s van commis-
sie en raad. 
 
Spannend is het deze week voor het al lang 
vastgestelde bestemmingsplan Park Vogelen-
zang in Bennebroek, waar 250 woningen voor-
zien zijn, waarvan 70 sociale huur. Eind no-
vember is de hoorzitting over het beroep, inge-
steld door de Stichting Behoud Erfgoed Zuid-
Kennemerland. 
Tot slot: op onze website PvdA Bloemendaal 
kunt u de Algemene Beschouwingen lezen, die 
ik namens de PvdA heb uitgesproken bij gele-
genheid van de Begroting 2021. 
 
Henk Schell, fractievoorzitter. 
 

Haarlem viert dat ze op 23 november 1245, nu 
775 jaar geleden, stadsrechten kreeg.  
Een feestelijke mijlpaal, maar in verband met 
corona is een uitgebreide viering nu niet pas-
send. Om dit toch samen met alle Haarlem-
mers te kunnen beleven is er gewerkt aan een 
coronaproof alternatief programma. Bekijk de 
activiteitenkalender op deze website.  

Tijdelijke coronawet per 1 december 

Op 1 december as. (komende dinsdag dus) 

treedt de “Tijdelijke wet maatregelen Covid-19” 

(Twm) in werking. Zoals de titel van de wet 

stelt, is de geldingsduur van de wet bij voor-

baat beperkt; in beginsel geldt de wet voor drie 

maanden, dus tot eind februari 2021.  

De wet kan wel voor opvolgende perioden ver-

lengd worden. De verwachting is dat dat ook 

nodig zal zijn; de “tweede golf” zal volgens het 

RIVM tenminste duren tot maart 2021.  

 

We gaan daarmee juridisch gezien een nieuwe 

fase tegemoet in de coronacrisis. Waarin PvdA 

Haarlem zich opnieuw zal inspannen voor een 

zo sterk mogelijke rol van de gemeenteraad, 

bij het tot stand komen van corona-maatrege-

len die gelden voor Haarlem(mers). Zie ver-

dere info op de website van PvdA Haarlem. 

 

Verder: 

• nieuws uit de fractie o.a. over de begrotings-

behandeling 2021 en de aangenomen moties 

• de gemeenteraad kiest vier mogelijke locaties 

voor een Domus+ en Skaeve Huse 

 

De PvdA vindt het belangrijk dat de woonvoor-

zieningen zo snel mogelijk worden gereali-

seerd en wil niet dat beide voorzieningen in 

Haarlem-Oost/Schalkwijk worden gevestigd. 

 

 

https://bloemendaal.pvda.nl/nieuws/algemene-beschouwingen-bij-de-begroting-2021/
https://www.visithaarlem.com/nl/uitagenda/verjaardag-haarlem/alle-haarlem-775-jaar-activiteiten
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-en-de-tijdelijke-coronawet/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/haarlem-en-de-tijdelijke-coronawet/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nieuws-uit-de-fractie/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/gemeenteraad-kiest-vier-locaties-voor-vervolgonderzoek-domus-en-skaeve-huse/
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Wat vind jij ervan?  
Mochten we je nou toch niet helemaal goed geïnformeerd hebben op deze wijze, dan 

kan je natuurlijk altijd even een kijkje nemen op onze website voor meer informatie 

over de mensen achter de PvdA, het PvdA verkiezingsprogramma 2021, de rode lij-

nen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  

Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over 

te maken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke 

activiteiten organiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kan het 

overmaken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 ten name van PvdA 

Haarlem o.v.v. activiteiten- en campagnebudget. 

De bij de bespreking van de programmabegro-

ting 2021 door PvdA fractievoorzitter Romée 

Pameijer ingebrachte algemene beschouwin-

gen vindt u terug op onze website, samen met 

een overzicht van de moties die op initiatief of 

met steun van de PvdA zijn aangenomen.  

De PvdA is vooral blij met de door de meerder-

heid van de raad gesteunde verruiming van de 

toepassing van de starterslening en zou graag 

zien dat de zeven regiogemeenten in IJmond 

en Zuid-Kennemerland kiezen voor een meer 

uniforme aanpak.  

 

 
We haalden de krant met onze actie om via 

verhuiskaarten aandacht te vragen voor de 

problematiek van starters en de inzet van de  

PvdA om hun kansen en de situatie op de wo-

ningmarkt te verbeteren. En tenslotte stond 

PvdA-lid Willemien Ruygrok centraal in de ru-

briek “het zout der aarde” in het Heemsteeds 

Nieuwsblad. Leuk om terug te lezen. 

 

 

Nieuws uit de gemeenteraad van november:  

In het coalitieakkoord is afgesproken een Co-

ronafonds te vormen van € 10 miljoen om de 

gevolgen van de coronacrisis voor inwoners, 

ondernemers, instellingen en de gemeente aan 

te pakken. In januari komt het herstelplan 

‘Zandvoort sterker uit de crisis’ naar de raad.  

 

Omdat de belastingaanslagen 2020 van onder-

nemers nu al de deur uit gaan is vooruitlopend 

hierop besloten om de precariobelasting voor 

dit jaar op nul te zetten. En de grondslag toe-

ristenbelasting te verminderen met 30%.  

 

Verder is vastgesteld om de afvaart van kite-

surfen en andere watersporten in het zomer-

seizoen beter te regelen en handhaven. In een 

uitgebreid participatieproces hebben alle be-

trokken partijen samen afspraken gemaakt.  

In december komen de stedenbouwkundige vi-

sies van het Badhuisplein en de Entree aan de 

orde. Ook de nieuwe integrale aanpak van 

schuldhulp en minimabeleid.  

Ten slotte  is de PvdA Zandvoort erg blij dat 

Willem de Vrind zich bereid heeft verklaard om 

namens Zandvoort deel te nemen in het be-

stuur van de PvdA Zuid-Kennemerland. Ver-

derop in deze nieuwsbrief stelt hij zich voor. 

 

http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/begroting-2021-algemene-beschouwingen-pvda/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/begroting-2021-algemene-beschouwingen-pvda/
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Begrotingsraad/2020/06-november/12:00/Moties-en-Amendementen/AANGENOMEN-Motie-PvdA-Meer-perspectief-op-zelfstandige-huisvesting-door-een-ruimere-starterslening.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Begrotingsraad/2020/06-november/12:00/Moties-en-Amendementen/AANGENOMEN-Motie-PvdA-Meer-perspectief-op-zelfstandige-huisvesting-door-een-ruimere-starterslening.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Begrotingsraad/2020/06-november/12:00/Moties-en-Amendementen/AANGENOMEN-Motie-PvdA-Meer-perspectief-op-zelfstandige-huisvesting-door-een-ruimere-starterslening.pdf
https://gemeentebestuur.heemstede.nl/Vergaderingen/Begrotingsraad/2020/06-november/12:00/Moties-en-Amendementen/AANGENOMEN-Motie-PvdA-Meer-perspectief-op-zelfstandige-huisvesting-door-een-ruimere-starterslening.pdf
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/betaalbaar-wonen-in-heemstede/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/betaalbaar-wonen-in-heemstede/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/het-zout-der-aarde-willemien-ruygrok/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/het-zout-der-aarde-willemien-ruygrok/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/het-zout-der-aarde-willemien-ruygrok/
https://heemstede.pvda.nl/nieuws/het-zout-der-aarde-willemien-ruygrok/


 

Van onze voorzitter 
Mijn eerste bestuursvergadering in maart 2015 was in de fractieka-

mer Haarlem met Remy, Bob, Barbara en Heleen. Mijn eerste activi-

teit was samen met Heleen naar Heemstede gaan, om te kijken of 

we iets met een fusie zouden gaan doen. In het bestuur kwamen la-

ter Conny, Suzanne, Adri, Emiel en Rimmert. 

Mijn laatste vergadering met het bestuur was op 25 november, digi-

taal via Samen Online, met André, Marjon, Diana, Timo, Evert, Sam 

en Willem. Coby en Bart waren helaas afwezig.  

 

Tussen maart 2015 en november 2020 is de afdeling Zuid-Kennemerland ontstaan, kregen 

we een eigen clubhuis en groeide het bestuur naar 10 personen. Digitaal vergaderen doen 

we intussen fluitend, maar elkaar gewoon zien en spreken blijft leuker. Met veel plezier heb 

ik de afgelopen jaren vergaderd, plannen gemaakt, samen activiteiten bedacht en georgani-

seerd, en natuurlijk ook veel discussie gevoerd, dat hoort bij de PvdA. Van onervaren be-

stuurslid tot voorzitter, ik heb veel geleerd, in leuke en in moeilijke situaties. 

 

Ik kijk terug op mooie Algemene Leden Vergaderingen met o.a. een bijeenkomst met Triple 

Threat. En natuurlijk de gesprekken met de wethouders, fractieleden en schaduwraadsleden 

voor de PvdA in Zuid-Kennemerland. Daar zijn onze Rode Lijnen uit voortgekomen: Eerlijke 

kansen voor iedereen, Concreet vormgeven aan vernieuwing en vooruitgang, Menselijke 

maat en Samen werken aan zichtbaar resultaat.  

Mooie uitgangspunten voor de verkiezingsprogramma’s 2022 van de lokale PvdA.  

Op de ALV van 9 december as. treed ik terug. Met dank aan André Broekmans, die de voor-

zittershamer tijdelijk overneemt. Op naar het verkiezingsjaar, met nieuwe en goede kandida-

ten, ook uit Zuid-Kennemerland. Zorg goed voor elkaar en tot ziens bij de campagne! 

Erica Bastiaans, 

Voorzitter PvdA afdeling Zuid-Kennemerland 

 

Even voorstellen 
Mini Schouten Sinds 2 november ben ik voor vier maanden voor 

de PvdA raadslid in de gemeente Haarlem ter vervanging van 

Ienke Verhoeff, die tijdelijk zorgverlof heeft.  

Heel graag stel ik mij even kort voor als nieuw raadslid.  

 

Ik woon sinds 2016 in Haarlem en was daarvoor actief voor de 

PvdA in de gemeente politiek in Lochem, als raadslid en voorzitter 

van de afdeling. Ik ben moeder van vier volwassen kinderen die 

verspreid over het land zijn neergestreken na hun studie en één is 

er zelfs in Finland beland. Ik ben oma van vijf kleinkinderen en 

nummer zes is op komst.  

Ik woon samen met Fatih in het Rozenprieel en zijn zoontje woont 

deels bij ons en deels bij zijn moeder in Zandvoort. 



 

Werkervaring 

Al ruim 40 jaar ben ik werkzaam in het onderwijs, ooit begonnen als kleuterjuf en daarna aan 

alle leeftijden lesgegeven van 4 t/m 18 jaar in het PO, VO, SO en VSO. Sinds 20 jaar werk ik 

niet meer op een school, maar ben ik voornamelijk bestuurlijk werkzaam geweest, op dit mo-

ment als bestuurder van een vereniging van 32 schoolbesturen in de Stedendriehoek, Lie-

mers en Achterhoek met de opdracht te zorgen voor voldoende gekwalificeerde leraren voor 

de 225 aangesloten scholen. De aanpak van het lerarentekort heeft daar al jaren hoge priori-

teit en we doen door intensieve samenwerking en gezamenlijk goed werkgeverschap. Het 

effect is dat we gelukkig nog steeds ruim voldoende leraren hebben en waarbij we wel veel 

leraren uit de grote steden naar het Oosten trekken. Helaas is dat jammer voor de grote ste-

den want daarmee worden de problemen daar nog meer versterkt!  

Verder ben ik lid van een landelijke Taskforce Ontwikkelingsgericht Onderwijs waarmee we 

echt passend onderwijs willen vormen geven. Ieder kind zijn/haar eigen leerroute is de enige 

echte oplossing voor kansen gelijkheid. En ben ik gevraagd voor het FNV Zorg om deel te 

nemen aan de landelijke denktank over de jeugdzorg.  

Aandachtsveld binnen de raad 

Binnen de gemeenteraad zal ik de PvdA vertegenwoordigen in de commissie Beheer, samen 

met Matin Abassi. In deze vier maanden zal ik mij bezighouden met onder andere dossiers 

als veilig bedienen van de bruggen over het Spaarne en het concreet maken van de duur-

zaamheidsopdracht die de raad zich gesteld heeft voor deze periode. Gelukkige blijft Ienke 

beschikbaar voor advies en blijft ook Isabelle betrokken, zodat alles in februari weer overge-

dragen kan worden en gewoon door gaat. Met plezier ga ik de komende maanden mijn bij-

drage leveren aan de fractie van de PvdA in Haarlem. 

 

Willem de Vrind Het aanvaarden van mijn kandidatuur voor het 

bestuur is niet een vanzelfsprekende geweest. Ik ben nou een-

maal op een leeftijd dat het beter zou zijn als iemand van een 

jongere generatie zich zou aanmelden. Die hebben we in Zand-

voort niet kunnen vinden. 

 

Dat neemt niet weg dat ik me welbewust heb aangemeld. Ook 

al omdat ik in Zandvoort al een aantal jaren actief  ben en vind 

dat onze partij best een grotere aanhang verdient. Daar doe je 

dan je best voor. 

Ik ben geboren en opgegroeid in Leiden en via de ambachtsschool instrumentmaken met 

daarna een avondopleiding NO akte elektrotechniek. Ik ben daarmee niet voor de klas gaan 

staan. Ik heb ongeveer 20 jaar bij Shell gewerkt, eerst in Rijswijk, daarna Amsterdam. 

Mijn laatste functie was groepsleider in de ontwerpafdeling. 

Ik ben altijd actief lid geweest van de NVV, later FNV en  toen ik bij de bond in dienst kwam, 

ben ik daar “gegroeid” naar hoofd facilitaire zaken. Dat heb ik tot mijn pensioen gedaan, ook 

ruim 20 jaar. Het werken bij de bond en het lidmaatschap van de PvdA was nogal eens 

spanningsvol, waardoor ik soms bedankte voor de partij. 

Ik heb ca 20 jaar in het bestuur van de VHV ( Vrienden Historie Vakbeweging) gezeten, de 

laatste 6 jaar was ik secretaris. In 2016 ben ik ermee gestopt. Ik geef rondleidingen in het 

vakbondsgebouw van de Diamantbewerkersbond van architect Berlage in Amsterdam.  

Dat ligt nu even op zijn gat door het bekende virus. 



 

Ervaring met vergaderen, stukken lezen  en niet altijd begrijpen, zal bij onze partij van nut 

zijn. Het niet begrijpen zal ik tot een minimum beperken. Ik merk wel dat de wijze waarop de 

partij omgaat met stukken niet veel anders is dan bij de bond.  Hooguit is het wat wolliger bij 

de partij. Waarschijnlijk komt het omdat onze partij breed van samenstelling is en de opvat-

tingen dus ook. 

 

Ik ben 30 jaar geleden gescheiden. Uit mijn eerste relatie zijn twee zonen geboren in 1965 

en 1970. Daar zijn vervolgens kleinkinderen uit voortgekomen en zelfs een achterkleinkind 

die nu anderhalf is. Uit een tweede relatie is een zoon geboren die nu 25 is en aan de VU 

studeert. Mijn huidige geliefde ken ik ruim acht jaar en is een echte Zandvoortse.  

Je ziet, ik doe altijd mijn best.  

 

De verkiezingscampagne 

 

Verkiezingsprogramma 2021-2025  

Begin deze maand presenteerde de PvdA het verkiezingsprogramma 2021-2025, ons plan 

voor een eerlijker en fatsoenlijker Nederland. Op de website van de PvdA vind je zowel het 

integrale plan als een korte samenvatting en toelichting op de inhoudelijke speerpunten. 

 

Kandidatenlijst voor de Tweede Kamer 

Deze week werd de concept kandidatenlijst bekend, met drie kandidaten uit onze regio:  

Attiya Gamri uit Bloemendaal (nr. 27), Lenna Vromans uit Heemstede (nr. 33) en Marieke 

van Duijn (nr. 39). Via de linkjes krijgt u toegang tot de volledige kandidatenlijst, respectieve-

lijk de achtergrondinformatie over en de motivatie van de kandidaten uit onze regio.. 

Tijdens het PvdA congres op 16 januari 2021 zal het verkiezingsprogramma en de definitieve 

volgorde van de kandidatenlijst worden vastgesteld door de leden van de PvdA. 

 

Campagne Tweede Kamerverkiezingen in 2021 

Helaas kunnen we door de huidige coronamaatregelen niet campagne voeren zoals we ge-

wend zijn. Tot we weer de straat op kunnen, zal er veel online campagne gevoerd worden en 

gaan we brievenbussen vullen! In november stond het thema wonen centraal en werden in 

Haarlem en Heemstede verhuiskaarten verspreid. Over acties voor de komende maand wor-

den de leden per e-mail geïnformeerd. 

https://www.pvda.nl/verkiezingsprogramma-2021/
https://www.pvda.nl/verkiezingsprogramma-2021/
https://www.pvda.nl/kandidatenlijst-2021/
https://www.pvda.nl/politici/attiya-gamri/
https://www.pvda.nl/politici/lenna-vromans/
https://www.pvda.nl/politici/marieke-van-duijn/
https://www.pvda.nl/politici/marieke-van-duijn/


 

Op weg naar de Gemeenteraadsverkiezingen in 2022: resultaten van het ledenpanel! 

Terwijl op landelijk niveau de partijen druk zijn met de Tweede Kamerverkiezingen, zijn wij in 

Zuid-Kennemerland begonnen met de voorbereiding van deze verkiezingen in 2022. 

In november hebben we, in nauwe samenwerking met het Rode Nest, de leden en belang-

stellenden van de PvdA Zuid-Kennemerland bevraagd over onderwerpen die van belang zijn 

voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2022.  

 

Velen hebben gereageerd, waarvoor onze hartelijke dank. 

In totaal hebben 167 personen geheel of gedeeltelijk de vragen beantwoord, waarvan 149 

leden en 18 PvdA sympathisanten. De respondenten komen vooral uit Haarlem (67%) en 

daarnaast uit Heemstede (19%) Bloemendaal (11%) en Zandvoort (3%). 

Op het ogenblik zijn we de antwoorden aan het analyseren. Een paar opvallende reacties: 

Betaalbaar wonen werd veel genoemd, ook de duurzaamheidsagenda. Er is ook een wens 

dat de PvdA meer zichtbaar moet zijn en dat de communicatie met de leden/kiezers beter 

kan. De reacties worden samengevat en gebruikt om themagroepen in te stellen om de ge-

meentelijke verkiezingsprogramma’s voor te bereiden.  

Enthousiast zijn we over de liefst 52 leden/sympathisanten die bereid zijn om actief mee te 

denken en werken aan de opstelling van de lokale verkiezingsprogramma’s. We zullen hen 

binnenkort benaderen over de wijze waarop zij hun bijdrage willen geven.  

 

Het Hoogheemraadschap 

De Verenigde Vergadering van Rijnland heeft in november 

de nieuwe begroting vastgesteld. Rijnland is in transitie, 

zeggen we al een paar jaar.  

 

Een transitie van een beperkte focus op wettelijke taken 

(droge voeten, faciliteren van functies) naar een bredere 

maatschappelijke oriëntatie die ook klimaat, aanpassing 

aan klimaatverandering, biodiversiteit en onder meer bo-

demdaling omvat.  

 

Tijd voor de PvdA om bij de algemene beschouwing eens 

te kijken hoe we ervoor staan met de transitie. 

 

 “Er zijn belangrijke stappen gezet” zei Dorette Corbey bij de algemene beschouwingen.  

Op energiegebied, op het terrein van biodiversiteit liggen er goede plannen.  

Circulair werken staat op de agenda. Maar bij het peilbeheer zijn nog stappen nodig, want 

daar gaat Rijnland eigenlijk nog grotendeels op de oude voet verder.  

 

Veehouders, de bollentelers en andere delen van de agrarische sector willen liefst een forse 

drooglegging. Vanuit het perspectief van broeikasgasemissies en bodemdaling is juist min-

der drooglegging gewenst. Op het onderdeel peilbeheer heeft de PvdA een amendement in-

gediend waarvan de strekking is dat ‘klimaat’ in ieder geval een onderdeel van de afweging 

moet zijn als er in een van polders binnen Rijnland een nieuw waterpeil wordt vastgesteld. 

 

Het amendement is met 15 tegen 14 stemmen aangenomen. “Een belangrijke overwinning”, 

aldus Dorette. “We krijgen heel vaak een besluit voorgelegd over het waterpeil in van de 

Rijnlandse polders. Peilbesluiten worden zo eens in de tien jaar herzien. Voor ons is het van 



belang dat het faciliteren van agrarische sector niet meer de enige of de belangrijkste maat-

staf is, maar dat er aandacht is voor klimaat, ecologie en bodemdaling. Niet dat die aandacht 

er helemaal niet was, maar het is goed dat dat nu nadrukkelijk wordt meegenomen. We gaan 

zien wat dit in de praktijk oplevert”.  

Een belangrijk besluit van de Verenigde Vergadering was ook om in de binnenstad van 

Gouda een polder aan te leggen. Gouda kampt met bodemdaling en wateroverlast. De aan-

leg van een stadspolder helpt om wateroverlast te voorkomen.  

 

Een uniek project, dat veel inwoners van de binnenstad Gouda voordeel biedt, maar in som-

mige huizen kan er paalrot ontstaan omdat een deel van de funderingspalen droog komt te 

staan.  

De PvdA kreeg in het debat over de begroting instemming voor een voorstel om een ‘Pano-

rama Rijnland’ op te stellen:  

• Wat zien we als naar de toekomst van ons gebied vanuit de invalshoek van water kijken?  

• Waar kunnen we veilig wonen en werken, waar kunnen we recreëren?  

• Welke eisen stelt dit aan waterbeheer?  

• Hoe toekomstbestendig zijn onze steden die allemaal in meerdere of mindere mate te ma-

ken hebben met bodemdaling.  

Voor de PvdA genoeg reden om de komende tijd de discussie te voeren. Wat kan Rijnland 

bijdragen aan een goed en gezond leefklimaat in de steden en op het platteland? En intus-

sen gaat het voorbereidende werk voor de nieuwbouw van de waterzuivering Haarlem Waar-

derpolder onder leiding van hoogheemraad Thea Fierens met volle kracht vooruit.  

 

Activiteiten en oproepen 
 

Den Uyl-lezing door Lodewijk Asscher 
Wat gaan we doen?  
Op maandag 7 december om 20:00 uur zal Lodewijk Asscher de zevenentwintigste Den Uyl 

lezing houden over het thema: Om de zekerheid van het bestaan. Geïnteresseerden kunnen 

een nadere toelichting lezen of zich aanmelden voor deelname via deze website. 

 

Algemene Ledenvergadering  

Wat gaan we doen?  
Op 9 december om 20:00 uur is de eerstvolgende Algemene Ledenvergadering gepland. 

Als gevolg van de coronamaatregelen helaas weer digitaal. De agenda en vergaderstukken 

worden twee weken van tevoren verstuurd aan alle leden met een bekend mailadres.  

We praten onder meer over de werkzaamheden in het kader van de voorbereiding van de 

gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  

 

Wie is de contactpersoon? 
Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

 

https://www.pvda.nl/den-uyl-lezing/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/


‘HAARfijn’ debatreeks van, door en met Rooie Vrouwen 
Wat gaan we doen?  
Onder de werktitel HAARfijn organiseren de Rooie Vrouwen van PvdA Zuid-Kennemerland 

samen met debat- en cultuurcentrum De Pletterij een debatreeks over de positie van de 

vrouw met: 

• een brede inhoudelijke, politieke en maatschappelijke discussie over de economi-

sche, politieke en persoonlijke positie van vrouwen 

• betrokkenheid vanuit vrouwenorganisaties en politieke partijen uit de regio  

• pittige discussie, waarin tegenspraak niet uit de weg wordt gegaan 

• focus op concrete activiteiten en beleid om de positie van vrouwen te verbeteren 

Per thema wordt een inleider, coreferent en discussieleider gezocht. Het lijkt ons leuk als 

vrouwelijke PvdA raadsleden die laatste rol op zich willen nemen.  

De eerste twee debatten over de economische positie van de vrouw en de persoonlijke posi-

tie van de vrouw kun je via deze links of op de website van De Pletterij terugkijken. 

 

Wanneer is het? 
De volgende bijeenkomst vindt plaats via ZOOM op dinsdag 15 december van 20:00-21:30 

uur en wordt live gestreamd. Dit keer staat de politieke positie van vrouwen centraal. 

Met een inleiding van voormalig Tweede Kamerlid Keklik Yücel en Sophie Heesen, PvdA 

raadslid in Gouda en bestuurslid van de Jonge Socialisten. De bijeenkomst zal worden ge-

leid door Attiya Gamri, PvdA schaduwraadslid in Bloemendaal en kandidaat voor de 

Tweede Kamerverkiezingen.  

 

Wie is de contactpersoon? 
Wil je meedoen of heb je een suggestie voor een interessant onderwerp?  

Mail Barbara van Balen. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
16-01-2021   PvdA congres 

09-02-2021   viering PvdA 75 jaar 

Meer informatie hierover in de nieuwsbrieven van de komende maanden. 

 
Oproepen 
1. Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 
Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om 
diverse redenen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met over-
heids- of semioverheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur 
houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in het clubhuis.  
 
Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s hebben, na ja-
renlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich genoodzaakt gevoeld om 
met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onderlinge samenwerking is al die 
jaren uitstekend geweest. Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombuds-
team. Dan kunnen we weer twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat 
wij altijd ons werk doen, samen met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen  

http://www.pletterij.nl/
https://www.youtube.com/watch?v=UdoxsJ7YMhk&list=PLNNvw2JMARUg7dEo5TefVnsFlcKArNNCa&index=2
https://www.youtube.com/watch?v=54ZLf6NzvYE
https://www.youtube.com/watch?v=54ZLf6NzvYE
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl


 

2. Kandidaten gezocht voor de Adri Kemps Oorkonde 

Al zes jaar zetten we op de nieuwjaarsborrel één of meerdere vrijwilligers in het zonnetje. 

Als eerbetoon en herinnering aan onze eigen PvdA supervrijwilliger, Adri Kemps, die dit jaar 

is overleden, noemen we het Zonnetje van nu af aan de Adri Kemps Oorkonde. 

Ken je iemand in de buurt of uit de partij die zich inzet voor buren, vrienden of familie?  

Iemand die laat zien dat samen veel beter werkt dan ieder voor zich?  

 

Doe dan mee aan onze eindejaarsactie en misschien reiken we deze inwoner van Bloemen-

daal, Haarlem, Heemstede of Zandvoort tijdens de nieuwjaarsborrel van 17 januari 2021 de 

oorkonde uit. Laat het ons weten door voor 1 januari een mailtje met een korte motivering te 

sturen naar d.harkes@kpnmail.nl. 

  

Afgelopen 6 jaar hebben we al verschillende mensen in het zonnetje gezet, bijvoorbeeld:  

Michel Wisselo, rots in de branding bij Kringloopwinkel de Schalk,  Anneke Jongejan, ruim 30 

jaar actief als EHBO-er bij het Rode Kruis en Arnold de Laet, al jaren vrijwillige bestuurder 

(diaken, ouderling) van de PKN-kerk in Bennebroek. 

 

 

       Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

   

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of je lid bent van de PvdA of niet. Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl 

of bellen met 06 - 8214 6612. In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons 

clubhuis aan de Truus Oversteegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? 
Lever kopij uiterlijk de 27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. 
 
 

 

mailto:d.harkes@kpnmail.nl
mailto:cobykroon@outlook.com

